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PROTOKÓŁ  Nr XXXVI 

zwyczajnej   sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd 

odbywającej się dnia 15  marca   2018 r. 

 
Początek  sesji  15.03.2018r. godz.  1300, 

zakończenie  sesji 15.03.2018r  godz. 2135.  

 
Ad.1. Otwarcie,  dyskusja nad  projektem porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady Anna Otta dokonała otwarcia sesji. Na sesji obecnych było 14 radnych, 

nieobecny usprawiedliwiony Grzegorz Rupiński (lista obecności załącznik do 

protokołu).Ustawowy skład Rady Gminy liczy 15 radnych. Przewodnicząca stwierdziła 

kworum. Powitała zaproszonych gości; przedstawicieli Klubu Przyjaciół Siatkówki Gietrzwałd 

Adama Wiśniewskiego, Magdalenę Gago i Adama Awiżeń, przedstawicieli Klubu Sportowego 

Rugby w Gietrzwałdzie Karola Lewkowicza i Grzegorza Marszałka. Przedstawicieli Gminnej 

rady Sportu Magdalenę Ratowską i Arkadiusza Nadolskiego oraz przedstawiciela Klubu 

Sportowego Gietrzwałd – Unieszewo Cezarego Serafina.  Obecni byli również: Wójt Jan 

Kasprowicz, Skarbnik Andrzej Wasilewski, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego 

Dorota Grzeszczuk, Kierownik GOPS  Małgorzata Biadała, Kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Krystyna Dzikowska, Kierownik Referatu Rozwoju Społecznego Agnieszka Zabłocka i  

mieszkańcy gminy (lista gości  załącznik).  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

2. Wystąpienia zaproszonych gości - informacja o wykorzystaniu środków i realizacji zadań 

przez Gminną Radę Sportu i Klub Sportowy Gietrzwałd – Unieszewo oraz informacja o 

działalności Klubu Przyjaciół Siatkówki Gietrzwałd i Klubu Sportowego Rugby Gietrzwałd. 

3. Przyjęcie protokołów  XXXIV i XXXV sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

6. Informacja o sprawozdaniu sporządzanym na podstawie  art. 30a  ustawy Karta Nauczy-

ciela 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gietrzwałd na lata 

2018 – 2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie na dofinansowanie wielo-

letniego zadania inwestycyjnego pn. „Inwestycje w OZE w Gminie Gietrzwałd”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia  długoterminowego kredytu banko-

wego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań gminy z ty-

tułu kredytów poprzez przejęcie długu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego terenów położonych we wschodniej części obrębu Unieszewo, gmina Gietrz-

wałd. 

14.   Stanowisko rady gminy  w sprawie uregulowania stanu własności dróg w obrębie Unie-

szewo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Dyrektora GOK z 4.01.2018r. na działa-

nie Wójta. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Dyrektora GOK z 23.01.2018r. na działa-

nie Wójta. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Gietrzwałd na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Gietrzwałd. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Gietrzwałdzie. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za korzystanie z wy-

chowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez gminę Gietrz-

wałd. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidłowości wyko-

rzystania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 

na terenie gminy Gietrzwałd. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w Gronitach, ul. Gietrzwałdzka  

22. 

24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

25. Sprawozdanie  Wójta z działalności międzysesyjnej. 

26. Sprawy różne. 

Przewodnicząca zaproponowała zmiany w porządku obrad:  

1) Skreślenie punktu 22 gdyż radni nie otrzymali projektu uchwały, 
2) Zmiana brzmienia punktu 23 na Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości, 
3) Wprowadzenie punktu 5a. dyskusja nad zmianami w wydatkach i przychodach 

budżetu na 2018 rok, 
4) Omówienie punktów 7 i 8  po punkcie 14. 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z zaproponowanymi zmia-

nami -  14 głosów za.  

Ad.2. Wystąpienia zaproszonych gości - informacja o wykorzystaniu środków i reali-

zacji zadań przez Gminną Radę Sportu i Klub Sportowy Gietrzwałd – Unieszewo 

oraz informacja o działalności Klubu Przyjaciół Siatkówki Gietrzwałd i Klubu Spor-

towego Rugby Gietrzwałd. 

Głos zabrał Karol Lewkowicz – trener  Klubu Rugby Gietrzwałd. Przedstawił w formie prezen-

tacji historię powstania oraz działalność sportową i pozasportową Klubu.  

Głos zabrał Adam Wiśniewski i przedstawił zebranym informację o historii powstania i  funk-

cjonowaniu siatkówki w gminie Gietrzwałd. Wójt Jan Kasprowicz podziękował działaczom za 

propagowanie czynnego uprawiania sportu. Cezary Serafin trener drużyny piłki nożnej Unie-

szewo-Gietrzwałd odczytał informację o wydarzeniach sportowych i rozrywkowych w jakich 
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uczestniczyli w 2017 roku młodzi piłkarze i ich rodzice. Poinformował o sukcesach młodych 

piłkarzy. Odpowiedział na pytania dotyczące finansowania działalności. Magdalena Ratowska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu w Gietrzwałdzie.  

 

Przewodnicząca zarządziła przerwę do godz. 1520. 

Dyrektor GOK Paweł Jarząbek zaprosił zebranych na imprezy organizowane przez GOK. Po-

informował, że wiadomości o imprezach będą przesyłane radnym na emaila.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołów  XXXIV i XXXV sesji. 

Radni nie mieli uwag do protokołów. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

XXXIV sesji – 14 głosów za. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu XXXV sesji – 

14 głosów za.  

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Do interpelacji zapisali się: 

Jadwiga Julicka: 

1) Proszę o wyjaśnienia jak rozstrzygnięta jest sprawa obciążania urzędu gminy przez p. 

Bolińskiego, 

2) Co zdarzyło się na sprawie sądowej z p. Jarząbkiem i dlaczego, 

Marek Nowogrodzki: 

1) ZIT – droga powiatowa Sząbruk-Gietrzwałd – co się w tym temacie dzieje, 

2) Barwiny – czy temat związany z Urzędem Marszałkowskim i porozumienie w sprawie 

działek gminnych został załatwiony, 

Małgorzata Łączńska, Anna Otta, Jolanta Wilewska: 

1) Czy podjęto działania w sprawie budowy sali gimnastycznej w Sząbruku, jeśli tak to 

jakie i na kiedy zaplanowano spotkanie z rodzicami w tej sprawie, 

2) Prośba o interwencje w sprawie poprawy nawierzchni dróg w Sząbruku ulice: Leśna, 

Jagodowa, Św. Huberta i Wiosenna. 

Małgorzata Lewandowska: 

1) Kiedy rozpocznie się naprawa drogi Woryty-Rentyny, 

2) Prośba o poprawę przejezdności drogi w Worytach w kierunku Pelnika, 

Iwona Omilian, Anna Otta: kiedy zacznie się realizacja budowy kanalizacji ( dołączenie) w 

Unieszewie (za torami) i Cegłowie, 

Anna Otta:  

1) na jakim etapie jest przeniesienie przedszkola w Gietrzwałdzie, czy trawją prace w 

Gimnazjum, 

2) czy będzie realizowana „Schetynówka” do Pęglit, jeżeli nie to dlaczego, 
 

Anna Gratzka: utwardzenie drogi gminnej za jeziorem w Rapatach. 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na interpelacje udzieli na piśmie. Poinformował, że prace 

przygotowawcze do przeniesienia gietrzwałdzkiego przedszkola już się rozpoczęły, do końca 

marca będzie zgoda na realizację. Projekt na adaptację pomieszczeń gimnazjum zostanie 

wykonany razem z projektem na rozbudowę budynku gimnazjum  aby zapewnić przedszkolu 

lepsze  warunki lokalowe. Projekt będzie realizowany w dwóch etapach, najpierw adaptacja 

a następnie rozbudowa. Obecnie trwa w szkole przystosowywanie pomieszczenia na pokój 
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nauczycielski. Zakupiono szafki na ubrania dla uczniów. Planuje spotkanie jeszcze w marcu 

tak w sprawie przedszkola jak i sali gimnastycznej. Droga ZIT – Wójt odpowiedział, że jest 

zaniepokojony tym, że ta inwestycja może nie zostać zrealizowana w  przewidywanym termi-

nie. Wtedy środki zostaną przekazane innym członkom ZIT.  

Barwiny – Wójt  poinformował, że poczynione są pewne ustalenia ale nie na piśmie. 

Przewodnicząca zapytała Wójta czy zdecydował jaka sala gimnastyczna powstanie w Szą-

bruku. Wójt odpowiedział, że w typie sali w Iławie. 

Ad.5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

Michał Puszczało – Przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że komisja spo-

tkała się 29 stycznia przez sesją nadzwyczajną i omówiła zagadnienia na sesję. 13 lutego br. 

komisja omawiała tematy: 

 
1. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń uży-

teczności publicznej z terenu Gminy Gietrzwałd  

2. Stan realizacji planowanych inwestycji: 

a)  Przedszkola w Gietrzwałdzie, 

b)  Sali gimnastycznej w Sząbruku.  

c)  Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Gietrzwałd (etap III) - kolejność 

planowanych prac. 

3. Informacja nt. funkcjonowania Urzędu Gminy i Zakładu Usług Komunalnych po reorgani-

zacji.  

4. Informacja nt. przekształcenia i rozliczenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Gietrzwał-

dzie.  

5. Spotkanie z pracownikami i dyrektorem GOK w Gietrzwałdzie.  

Szczegółowe informacje zawarte zostały w protokole z posiedzenia komisji.  

Komisja odbyła spotkanie 12 marca br. Plan pracy: Omówienie materiałów na XXXVI sesję 

Rady Gminy. Szczegółowe informacje zawarte zostały w protokole z posiedzenia komisji.  

Na spotkaniu w dniu 20 lutego br. komisja zrealizowała plan pracy:  

Plan pracy: 

1. Omówienie projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. terenów położonych we wschod-

niej części ob. Unieszewo ( wyłożony do publicznego wglądu do 14.02.2018r.), 

2. Wypracowanie stanowiska Rady Gminy w sprawie uregulowania własności dróg  

w m. Barwiny. 

3. Wypracowanie stanowiska Rady, w porozumieniu z Wójtem, odnośnie wydawania 

decyzji o warunkach zabudowy na terenach na których gmina nie posiada sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej.  

4. Zaopiniowanie uchwał w sprawie: zmiany studium i miejscowego p.z.p. w obrębie. 

Gietrzwałd. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sporządzenia zmiany m.p.z.p. dla czę-

ści obrębu Sząbruk (m. Siła). 

6. Wypracowanie   stanowiska Rady w sprawie partycypacji.  

7. Nieodpłatne przejęcie budynków od PKP w m. Biesal i Unieszewo – wyjazd w teren. 

Szczegółowe informacje zawarte zostały w protokole z posiedzenia komisji.  
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M. Nowogrodzki zapytał jakie jest stanowisko Wójta w sprawie wniosków o zwrot partycypacji 

w budowie sieci wod - kan. i w sprawie zwrotu kosztów budowy sieci wod - kan. na terenie 

Unieszewa. Wójt odpowiedział, że nie zostaną wypłacone żadne środki bez postępowania są-

dowego i prawomocnego wyroku w  sprawie zwrotu.  

Małgorzata Lewandowska – członek Komisji Społecznej poinformowała, że na spotkaniu  29 

stycznia br. Komisja zaopiniowała dwa  podania o mieszkania komunalne, w spotkaniu uczest-

niczył Z. Klimczak. Iwona Omilian – Przewodnicząca Komisji Społecznej przedstawiła informa-

cję o pracy komisji na spotkaniu w dniu 28 lutego br. Komisja złożyła dwa wnioski do Wójta: o 

ulgę w opłacie za odbiór odpadów dla rodzin wielodzietnych i o wsparcie rodzin których dzieci 

korzystają ze żłobka w postaci bonu żłobkowego o wartości 200zł. Komisja zaopiniowała dwa 

podania o mieszkania komunalne. Wójt poinformował, że udzieli pomocy rodzinie która zwró-

ciła się o wybudowania podjazdu dla niepełnosprawnego dziecka. Środki na ten cel może ro-

dzina pozyskać z PCPR a Wójt pomoże w spełnieniu wymogów proceduralnych. Komisja od-

wiedziła niepubliczne przedszkole i żłobek w Sząbruku.  

Eugenia Ratowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że komisja praco-

wała na posiedzeniu w dniach 2 lutego i 5 marca br.  Analizowała  skargi złożone przez dyrek-

tora GOK na działania Wójta. Szczegółowy opis wraz z załącznikami komisja zamieściła w 

protokole spotkania komisji.  

12 marca odbyło się spotkanie wspólne komisji prowadzone przez Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. Tematem spotkania było omówienie materiałów na najbliższą sesję. Przewodni-

cząca Komisji zaproponowała, że opinie komisji wygłosi przy poszczególnych punktach po-

rządku obrad.  

Ad. 5a. Dyskusja nad zmianami w wydatkach i przychodach budżetu na 2018 

rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że w zaproponowanych zmianach w wydatkach jest 5 punk-

tów w których propozycja radnych jest inna niż  zaproponowana w projekcie uchwały w za-

łączniku nr 2. 

Zwiększenie wydatków w dziale 400, § 4910 proponowana kwota 37.478,00zł na pokrycie 

przejętych zobowiązań po przekształcanych jednostkach zaliczanych do sektora finansów 

publicznych. Odbyło się głosowanie nad zmianą – 0 głosów za. Skarbnik wyjaśnił, że są to 

środki na zapłacenie faktur ZGK za energię za 2016 rok otrzymanych w lutym 2018 roku. 

Wójt wyjaśnił, że trwa ustalanie jaka będzie wartość faktury bo była już jedna korekta i nadal 

trwa wyjaśnianie. Radni poprosili o reasumpcję głosowania. Odbyło się głosowanie za prze-

znaczeniem kwoty 37.478,00zł na pokrycie przejętych zobowiązań – 6 głosów za, 0 głosów 

przeciw,   8 osób wstrzymało się od głosu.  

Zwiększenie wydatków w dziale  630, § 4309 o kwotę 8.000zł na zakup usług pozostałych. 

Skarbnik wyjaśnił, że są to środki na uproszczoną dokumentację do wniosku o dofinansowanie 

budowy i modernizacji szlaku pieszo-rowerowego w Gronitach i z Kortowa do źródełka.  Od-

było się glosowanie za przyjęciem proponowanej zmiany – 11 głosów za, 3 głosy przeciw.  

 Dział 750 rozdz. 75075 § 4210 promocja jednostek samorządu terytorialnego – zakup mate-

riałów i wyposażenia. Skarbnik wyjaśnił, że środki przeznaczone zostaną na zakup materiałów 

promujących gminę ( np. koszulek dla zawodników). Odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

proponowanej zmiany -  10 głosów za, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

Dział 750 rozdz. 75085 Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego  kwota 

18.864,00zł. skarbnik wyjaśnił, że zwiększenie środków spowodowane jest wnioskiem kierow-

nika biblioteki gminnej i dyrektora GOK o objęcie jednostek wspólną obsługą administracyjną 

i finansową. Wójt poinformował, że w związku ze wspólną obsługą finansową biblioteki i GOK 
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zmianie ulegnie wysokość dotacji dla tych jednostek. Skarbnik  poinformował, że aby zatrudnić 

pracownika powinien mieć w budżecie zapewnione środki na jego wynagrodzenie. Przejęcie 

obsługi finansowej GOK i biblioteki ma nastąpić z dniem 1 kwietnia br. aby dać czas jednost-

kom na przygotowanie dokumentów koniecznych do przejęcia obsługi.  Odbyło  się głosowanie 

nad przekazaniem środków na wspólną obsługę finansową – 3 głosy za,  

8 głosów przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu ( na sali nieobecna M. Łączyńska). Wójt 

poinformował, że zaproponuje dyrektorowi GOK i kierownikowi biblioteki zlecenie obsługi fi-

nansowej biuru rachunkowemu. Pozostaje tylko kwestia zatrudnienia obecnego księgowego 

gdyż jest w okresie ochronnym. E. Ratowska uważała, że Wójt zbyt emocjonalnie podchodzi 

do decyzji rady. Wyjaśniła, że celem działania rady jest zmobilizowanie jednostek do termino-

wego przygotowania dokumentów niezbędnych do przejęcia obsługi finansowej przez urząd 

gminy. Gdy dokumenty będą przygotowane będzie głosowała za przekazaniem środków na 

obsługę.  

Dział 900 rozdz. rozdz. 90001 § 4910 pokrycie przejętych zobowiązań po przekształcanych 

jednostkach zaliczanych do sektora finansów publicznych – kwota 123.061,00zł.  Odbyło się 

głosowanie nad przekazaniem kwoty 123.061,00zł na pokrycie przejętych zobowiązań po 

przekształconym  ZGK – 5 głosów za, 5 głosów przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  

Przewodnicząca zarządziła przerwę do godz. 1720.  

 

Andrzej Robaczewski poprosił aby Skarbnik i Wójt szczegółowo wyjaśnili jakich zobowiązań 

dotyczy proponowane zwiększenie środków. Skarbnik wyjaśnił, że jest to sytuacja analo-

giczna jak w dziale 400, § 4910 tyle, że dotyczy to gospodarki ściekowej czyli energii dostar-

czonej do oczyszczalni ścieków. Wójt poinformował, że był u dostawcy energii i kilka kwestii 

wyjaśnił. Obecnie są faktury wystawione z NIP nieistniejącej firmy i trawa wyjaśnianie sytua-

cji.  Wójt wystosował pismo do ENERGII o rozłożenie należności na 10 rat. Odsetki nie zo-

staną naliczone. Wójt zapewnił, że wdroży procedury aby w przyszłości zapobiec takiej sytu-

acji. Po rozmowach z Energą trwa weryfikacja faktur. Odbyła się reasumpcja głosowania – 

na przekazaniem kwoty 123.061,00zł na opłatę za faktury za energię elektryczną – 6 głosów 

za, 6 głosów przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

M. Nowogrodzki przypomniał, że Skarbnik powiedział, że sobie z tym problemem poradzi gdy 

rada nie przekaże środków. Skarbnik poinformował, że widzi tylko jedno rozwiązanie albo kie-

rownik ZUK zmniejszy środki w innym § aby zapłacić albo należność nie zostanie zapłacona i 

wtedy należy liczyć się z postępowaniem sądowym i wyrokiem nakazującym zapłatę a rada 

będzie zobowiązana dokonać przeniesienia środków. Michał Puszczało był zdania, że za zu-

żytą przez ZGK energię należy zapłacić. Przypomniał Markowi Nowogrodzkiemu, że Skarbnik 

poradził sobie również wtedy gdy będąc Przewodniczącym Rady nie zwołał sesji na początku  

września ubiegłego roku i Skarbnik poradził sobie biorąc kredyt który kosztował gminę 

14.260zł. Skarbnik powiedział, że uruchomił wtedy kredyt na sfinansowanie przejściowego de-

ficytu. M. Nowogrodzki wyjaśnił, że nie zwołał sesji bo zaproponowany przez Wójta i Skarbnika 

termin nie pozwalał na dostarczenie radnym projektów uchwał na 7 dni przed sesją. Zapropo-

nował termin za 15 dni od dnia rozmowy. Skarbnik powiedział wtedy, że wytrzyma do tego 

terminu ale nie  wspomniał o konsekwencjach finansowych. 

Skarbnik powiedział, że jego zadaniem jest znalezienie rozwiązania w każdej sytuacji.  

Poprosił  radnych o zajecie stanowiska w sprawie zwiększania środków aby mógł przygoto-

wać projekt uchwały zgodny z wolą rady.  

Przewodnicząca zarządziła glosowanie nad zwiększeniem wydatków w dziale  900 rozdz. 

rozdz. 90001 § 4910 o 123.061zł – 5 głosów za, 8 głosów przeciw.   

 Skarbnik poinformował, że w wyniku przegłosowanych zmian wydatki łączne będą zmniej-

szone o 141.925zł,  wydatki bieżące także o 141.925zł, wynagrodzenia zmniejszą się o 
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18.864zł, deficyt zmniejszy się o 141.925zł, zmniejszeniu o 141.925zł ulegną wole środki w 

załączniku nr 7 poz. 8.  

 

Ad.6. Informacja o sprawozdaniu sporządzanym na podstawie  art. 30a  ustawy Karta 

Nauczyciela 

Skarbnik poinformował, że zgodnie z tym przepisem liczone są średnie wynagrodzenia w 

grupie awansu zawodowego. Wynagrodzenia nauczycieli ustalane są w przepisach na pod-

stawie kwoty bazowej podanej w budżecie państwa.  Corocznie dokonuje się przeliczeń czy 

wynagrodzenia są zgodne z kartą nauczyciela. Z uwagi na ich zawiłość robi się to przy po-

mocy aplikacji komputerowej. W szkołach w naszej gminie wypłacone wynagrodzenia w po-

szczególnych grupach awansu zawodowego mieszczą się w przedziałach podanych w usta-

wie.  

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Woje-

wódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie na dofinan-

sowanie wieloletniego zadania inwestycyjnego pn. „Inwestycje w OZE w Gminie Gie-

trzwałd”. 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Olsztynie na dofinansowanie wieloletniego zadania inwestycyjnego 

pn. „Inwestycje w OZE w Gminie Gietrzwałd” – 13 głosów za.  

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowego kredytu banko-

wego. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie zaciągnięcia  długoterminowego kredytu bankowego – 4 głosy za, 9 głosów przeciw.  

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań 

gminy z tytułu kredytów poprzez przejęcie długu. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań gminy z tytułu kredytów poprzez 

przejęcie długu – 5 głosów za, 8 głosów przeciw.  

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejsco-

wego planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Gietrzwałd, 

gmina Gietrzwałd. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego części miejscowości Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd – 13 głosów za. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowa-

nia przestrzennego terenów położonych we wschodniej części obrębu Unieszewo, 

gmina Gietrzwałd. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położo-

nych we wschodniej części obrębu Unieszewo, gmina Gietrzwałd – 3 głosy za, 3 głosy prze-

ciw, 7 osób wstrzymało się od głosu. Projekt uchwały nie został przyjęty.  

 

Ad.14.   Stanowisko rady gminy  w sprawie uregulowania stanu własności dróg w 

obrębie Unieszewo. 
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Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie uregulowania stanu własności dróg w obrębie Unieszewo – 6 głosów za, 4 głosy 

przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  

 

 Zgodnie z porządkiem obrad po punkcie 14 powinien być omawiany punkt 7 i 8 ale 

Skarbnik nie przygotował jeszcze projektu uchwał z poprawkami naniesionymi przez radę 

więc Przewodnicząca zaproponowała przeniesienie punktu 7 i 8 po punkcie 23. Odbyło się 

głosowanie nad zmianą porządku obrad – 13 głosów za.  

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Dyrektora GOK z 4.01.2018r. 

na działanie Wójta. 

Andrzej Robaczewski zapytał, czy Komisja Rewizyjna wydając opinię o zasadności skargi 

wzięła pod uwagę wyrok WSA w Olsztynie który uchylił następujące zapisy w statucie GOK:  

§ 6 ust. 3 . Wójt jest zwierzchnikiem dyrektora GOK i § 7.  Bezpośredni nadzór nad ośrodkiem 

sprawuje Wójt Gminy Gietrzwałd. Uważał, że Przewodnicząca powinna przekazać Komisji Re-

wizyjnej i radnym wyrok WSA który zapadł w listopadzie 2017 roku. Uważał, że działania Wójta 

prowadziły do zwolnienia dyrektora GOK. Była to między innymi kontrola przeprowadzana 

przez biegłego księgowego. Wójt poinformował, że w żadnym piśmie do dyrektora GOK nie 

opierał się na uchylonych przez WSA zapisach. Dyrektor GOK Paweł Jarząbek został przy-

wrócony do pracy przez sąd1. Natomiast dyrektor w prośbie do Wójta M. Sieczkowskiego po-

wołał się na uchylony przepis z prośbą o przeprowadzenie kontroli w GOK. Organem upraw-

nionym do kontroli instytucji kultury jest rada gminy, która działa poprzez komisje rewizyjną. 

Wójt zarządził kontrolę wydatkowania dotacji przyznanej instytucji kultury bo taki obowiązek 

na nim ciąży.  Nie kontrolowano wydatkowania środków niepochodzących z dotacji. RIO w 

Olsztynie rozstrzygnięciem nadzorczym uchyliło zarządzenie Wójta regulujące terminy prze-

kazywania dotacji instytucji kultury. Wójt wniósł skargę na rozstrzygnięcie do WSA. Postępo-

wanie sądowe nadal się toczy. Żaden przepis nie reguluje kiedy wójt ma przekazywać dotację. 

Samorządy robią to na różne sposoby. Wójt podjął próbę spotkania się z Dyrektorem GOK. 

Dyrektor nigdy do Wójta nie zadzwonił ani nie przyszedł. Nie sporządził planu finansowego 

jednostki na 2018 rok dostosowując go do wysokości przyznanej dotacji. Sporządził  taki plan 

finansowy w lutym 2018 roku wpisując w kosztach eksploatacji budynku wartości 0 zł ale bi-

bliotekę obciążył kosztami ogrzewania i energii elektrycznej.  

E. Ratowska poinformowała, dyrektor GOK wniósł skargę na Wójta, że dezorganizuje pracę w 

GOK przez kierowanie kontroli. Komisja ma wiedzę, że kontrole w GOK nie odbyły się z inicja-

tywy Wójta. Komisja nie odniosła się do wypowiedzi Wójta w mediach publicznych. Po wnikli-

wej analizie skargi i przeanalizowaniu dokumentów komisja zaopiniowała skargę jako bezza-

sadną. Przewodnicząca poprosiła o naniesienie poprawki w treści uchwały dotyczącej roku w 

dacie z jakiej jest skarga. Napisane jest 2017 rok winno być 2018 rok.  

Odbyło się głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi Dyrektora GOK z 

4.01.2018r. na działanie Wójta i uznaniu skargi za bezzasadną – 13 głosów za, 1 głos przeciw 

(na salę obrad wróciła M. Łączyńska). 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Dyrektora GOK z 

23.01.2018r. na działanie Wójta. 

E. Ratowska odczytała pismo dyrektora GOK w którym w pierwszej części zwraca się do Wójta 

a do  rady w części zaczynającej się od słów „do rady zaś  w formie skargowej  pod zarzutem 

                                                           
1 Poprawka zgłoszona na XXXVII sesji w dniu 12 kwietnia 2018 r. przez radnego Andrzeja Robaczewskiego, przy-
jęta w drodze głosowania 
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przekroczenia uprawnień przez organ wykonawczy wobec instytucji kultury poprzez ignorowa-

nie wezwania do zaprzestania naruszania prawa wobec instytucji kultury i jej pracowników  

i dyrektora skierowanego 8.01.2018r. na ręce Wójta przez kancelarię Lecha Obary”. Wójt od-

powiedział na tę część pisma która go dotyczyła. Komisja na podstawie przedłożonych doku-

mentów nie była w stanie stwierdzić czy nastąpiło naruszenie prawa wobec instytucji kultury,  

 jej pracowników i dyrektora. Zaopiniowała skargę jako bezzasadną. A. Robaczewski poprosił 

o odczytanie pisma z kancelarii L. Obary. E. Ratowska odczytała pismo. Przewodnicząca po-

prosiła o naniesienie poprawki w treści uchwały dotyczącej roku w dacie z jakiej jest skarga. 

Napisane jest 2017 rok winno być 2018 rok. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi Dyrektora GOK z 23.01.2018r. na działanie Wójta i uznaniu skargi 

za bezzasadną – 12 głosów za, 2 głosy przeciw.  

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i 

ustalenia ich przebiegu. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 
sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu – 14 głosów za. 
 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Gietrzwałd na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

Radni otrzymali projekt uchwały ze zmianami zaproponowanymi na posiedzeniu Komisji. Od-

było się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie podziału gminy Gietrzwałd na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym – 13 głosów za, 1 głos przeciw. 

  

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy 

Gietrzwałd. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Gietrzwałd – 14 głosów za.  

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gietrzwałdzie. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w 

sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gietrzwałdzie – 14 

głosów za.  

 

Ad.21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za korzy-

stanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez gminę Gietrzwałd. 

Przewodnicząca poprosiła o dostosowanie treści punktu porządku obrad do tytułu uchwały 
który brzmi: 
Uchwała w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 
wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przed-
szkolach prowadzonych przez Gminę Gietrzwałd.  
 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowa-

dzonych przez Gminę Gietrzwałd – 14 głosów za. 



10 
 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidło-

wości wykorzystania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowa-

nia przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego na terenie gminy Gietrzwałd.  skreślony 

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w Gronitach, ul. Gietrz-

wałdzka  22. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieru-

chomości. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały   

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości – 14 głosów za.  

Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach do godz. 1910. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gietrzwałd na lata 2018 – 2028. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gietrzwałd na lata 2018 – 2028 

– 13 głosów za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na 2018 rok. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały   

w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na 2018 rok - 13 głosów za, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu. 

 

Ad.24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na interpelacje udzieli na piśmie. 

 

Ad.25. Sprawozdanie  Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Działalność Gminnego Ośrodka Pomocy w Gietrzwałdzie – trwa projekt Młodzi Aktywni – 

uczestniczki w ramach grantu zorganizowały wyposażenie świetlicy ZS-P w Gietrzwałdzie  

w postaci tablicy multimedialnej. Trwa projekt W drodze do aktywności – odbyły się szkole-

nia. Wybrano realizatora świadczącego usługi polegające na zapewnieniu tymczasowego 

miejsca w schronisku MONAR. 16 lutego w Urzędzie Wojewódzkim odbyła się narada dla 

kierowników i pracowników socjalnych na temat interwencji kryzysowej i bezdomności.   

5 marca odbyło się posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego. Wójt odpowiadając na zapyta-

nie KOWR o zapotrzebowanie na mieszkania zgłosił potrzebę  12 mieszkań w związku z pro-

gramem Mieszkanie 500+. 

Gospodarka nieruchomościami – zostało podpisane porozumienie o przekazaniu przez KOWR 

na rzecz gminy Gietrzwałd działki w Tomarynach pod plac zabaw. Odbyła się kontrola KOWR 

dotycząca wykorzystania przekazanych gruntów. Wydzierżawiono cz.  działki w Gronitach  na 

okres 1 roku. Dokonano wyceny działek będących drogami przejętymi na mienie gminy.  Do-

konano podziału działki i zlecono wycenę nieruchomości w Nagladach przy ul. Wiejskiej 20.  

Nieruchomość przeznaczona jest do sprzedaży dla  najemcy.  Zlecona została wycena 5 dzia-

łek gminnych w Sząbruku (Hermanówka), 10 działek w Nagladach (za Salmo). Wykonano wy-

kaz działek przeznaczonych do sprzedaży w Biesalu.  

Wnioski stowarzyszeń o dofinansowanie na działania z okazji 100- lecia niepodległości  - Ka-

talog Cudów – przyznano dofinansowanie z Grupy Działania Południowa Warmia. Ekotury-

styka w gminie Gietrzwałd – budowa ścieżki pieszo - rowerowej, wyznaczenie i oznakowanie 

szlaków. Wniosek – Kompetencje kluczową szansą na rozwój dzieci, wniosek dla szkół w 
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Gietrzwałdzie i Sząbruku. W ramach projektu mają powstać pracownie do nauczania metodą 

eksperymentu. Obejmuje zajęcia dla uczniów i szkolenia dla nauczycieli.   

Wniosek - Poprawa warunków życia mieszkańców Sząbruka poprzez stworzenie nowego 

miejsca rekreacyjnego w postaci placu zabaw.  

Przyznano dofinansowanie usuwania wyrobów zawierających azbest. Wniosek Kreatywne 

przedszkolaki mogą osiągnąć wszystko o czym marzą. Przyznano dofinansowanie na mo-

dernizację SUW w Sząbruku. Przyznano dofinansowanie do wynagrodzenia za  pracę ani-

matorów sportu na Orlikach. Złożono wniosek o dotację na organizację Powiatowych Mini 

Mistrzostw Świata Dziesięciolatków. Złożono wniosek na nagrody rzeczowe z funduszu pro-

mocji Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich dla uczestników meczu Polska-Niemcy.  

Wznowiono roboty na obwodnicy Olsztyna i będą utrudnienia w ruchu drogowym. Wraca wy-

konawca na drogę Naterki – Gronity – Kudypy. W szkole w Biesalu realizowany jest  pro-

gram Kreatywnie i twórczo. E- kompetencje – program realizowany jest w świetlicy w Groni-

tach, w domu kultury w Biesalu i Sząbruku. Realizowany jest program szczepień ochronnych 

przeciw wirusowi brodawczaka. Trwa dokańczanie programu Teleopieki.  

Inwestycje w OZE – umowa podpisana, realizacja w roku bieżącym. Projekt dla osób zagro-

żonych wykluczeniem – Mam nie jest wszystko jedno.   

22 stycznia  odbyła się prezentacja terminala płatniczego z zaproszonymi samorządowcami. 

23 stycznia Wójt wydał zarządzenie w sprawie odwołania z funkcji dyrektora ZS-P w Gietrz-

wałdzie.  

29 stycznia odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy zajmującej się internetem w szko-

łach. Usługa dla szkół jest nieodpłatna.  Będzie  to internet doprowadzany światłowodem.   

Odbyły się spotkania związane z projektem Telemetria.  

Odbyły się zebrania sprawozdawcze OSP w Gietrzwałdzie, Unieszewie, Sząbruku i Nagla-

ach. Odbyło się kilkanaście spotkań z biurem projektowym w sprawie planów zagospodaro-

wania.  

2 lutego odbyło się spotkanie w sprawie pomysłów na obchody rocznicy stulecia niepodległo-

ści.  

9 lutego Wójt odbył rozmowę z Marszałkiem w sprawie drogi budowanej w ramach ZIT  

i w sprawie działek w Barwinach.  

12 lutego odbyło się spotkanie w księdzem kościoła ewangelicko-augsburskiego w sprawie 

rocznicy konsekracji kościoła w Łęgutach.  

12 lutego odbyło się spotkanie z komendantem miejskim policji.  

14 lutego Wójt wydał zarządzenie w sprawie odwołania z pełnionej funkcji dyrektora GOK.  

15 lutego odbyło się spotkanie z arcybiskupem w sprawie Gietrzwałdzkich Dni Pokuty.  

16 lutego odbył się konwent burmistrzów i wójtów.  

20 lutego odbyło się spotkanie z nadleśniczym Nadleśnictwa Stare Jabłonki w sprawie dzia-

łek leśnych będących drogami. Jest dobra wola  lasów państwowych zamiany działek.  

4 marca w Warszawie odbyła się Gala  Sprawiedliwi 2018.  Ksiądz Wojciech Zink został zali-

czony do grona Sprawiedliwych 2018.  

8 marca Wójt spotkał się z posłem Andrzejem Maciejewskim.  

9 marca w Ostródzie odbyła się  Gala Sołtysów.  

14 marca odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy Eltel w sprawie przebiegu sieci 

400kV.  

Obywały się spotkania z dyrektorami szkół i nauczycielami w sprawie zatrudniania nauczy-

cieli z wygaszanego gimnazjum.  

 

Ad.26. Sprawy różne. 
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Głos zabrał Piotr B.  i opowiedział o katastrofalnym stanie  drogi  ul. Leśnej w Sząbruku.  

Zapytał Wójta co mają zrobić mieszkańcy aby przekazać gminie wybudowaną przez nich 

sieć wodociągową. Wójt przeprosił, że naraził mieszkańców na trudności. Poinformował, że 

będzie zabiegał o porozumienia z firmami które korzystają z dróg gminnych, a korzystając 

niszczą je, co do warunków uczestniczenia w naprawach.   

Odnośnie przekazania sieci wodociągowej Wójt odpowiedział, że rozpocznie procedurę prze-

jęcia sieci.  

D. Małachowska poinformowała, że w Nagladach ZUL również niszczy drogę.  

Głos zabrała mieszkanka Naterek Teresa P. zapytała czy do napisania uzasadnienia do za-

rządzenia Wójta odwołującego z funkcji dyrektora GOK była wynajmowana kancelaria 

prawna, jeśli tak to ile to kosztowało. Wójt odpowiedział, że projekt zarządzenia przygotował 

prawnik obsługujący urząd w oparciu o materiały zawarte na stronie RIO. Uzasadnienie Wójt 

przygotował sam. Były dyrektor GOK wydał 11.000zł na usługi kancelarii prawnej. Urząd 

gminy obecnie obsługują dwie kancelarie i dyrektor GOK mógł nieodpłatnie skorzystać z ich 

usług.  

Teresa P. zapytała dlaczego nie ma programu naprawczego naszej gminy. Skarbnik odpowie-

dział, ze gmina z własnej inicjatywy nie może uruchomić programu naprawczego. Można go 

opracować i uruchomić po wskazaniu RIO. Poinformował, że obecnie urząd obsługują  dwie 

kancelarie i z innych usług prawniczych urząd nie korzysta. Szczegółowo wyjaśnił powody 

korzystania z obsługi prawnej. Spraw wymagających pomocy prawnej adwokatów jest w urzę-

dzie wiele. Prawnicy jeden dzień prowadzą nieodpłatnie porady prawne dla mieszkańców.  

Skarbnik zapytał radnych czy skoro nie podjęte zostały uchwały o kredytach to oznacza to 

pójście w kierunku obligacji. Uchwalony został budżet z deficytem i sposobem jego finanso-

wania, gdy nie ma zgody na realizację tego budżetu nie mogą być rozpoczynane żadne inwe-

stycje bo nie ma pokrycia w  środkach. Poinformował, że w 2014 roku gmina zaciągnęła  

2 mln. złotych kredytu, ze spłatą w latach 2015 – 2017 po 25 tys. zł a na lata 2018 – 2021 po 

465.500zł rocznie. Może się zdarzyć, że nasza gmina przyczyni się do tego iż Olsztyn straci 

62 mln zł dofinansowania do programu uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej gdy nie 

wywiążemy się ze swego udziału. Poprosił o spotkanie z przewodniczącymi komisji aby kon-

tynuować rozmowy na temat obligacji.  

Marek Nowogrodzki przypomniał, że poprzedni wójt zawarł umowę z kancelarią która była 

tania, ale niestety prawnicy nie mieli doświadczenia w obsłudze jednostek samorządowych.  

Kazimierz T.  zapytał dlaczego komisja rewizyjna nie znalazła nieprawidłowości w prowadze-

niu działalności GOK  gdy dyrektorem był P. Jarząbek a znalazł je dyrektor J. Adamas.  

Eugenia Ratowska odpowiedziała, że komisja rewizyjna nie kontrolowała GOK gdy dyrekto-

rem był P. Jarząbek. Kontrolowała GOK w 2017 roku bo ta kontrola była zaplanowana w pla-

nie pracy komisji.  

Teresa P. zapytała czy urząd robi przetargi na zakup artykułów papierniczych gdyż ceny tych 

artykułów w różnych firmach są różne. Opowiedziała o zaniedbaniach w budynku WDK w Szą-

bruku: cieknące krany, cieknące sedesy, otwarte drzwi  o godz. 4 rano i korzystający z prysz-

niców bezdomni.   

Podzieliła się z radnymi obawami związanymi z emisją obligacji  przez gminę gdyż przeczyła, 

że zdarzyło się że bank sprzedał obligacje gminy firmie windykacyjnej. Skarbnik wyjaśnił, że 

jest to niemożliwe. Rynek obligacji nie jest rynkiem otwartym. Jeśli chodzi o obligacje komu-

nalne to są one adresowane do zamkniętego kręgu odbiorców. Poinformował, że robił już ob-

ligacje i ma doświadczenie w tej materii. Na kredyt ogłasza się przetarg który trzeba rozstrzy-

gnąć a w przypadku obligacji prowizja jest negocjowana.   
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Andrzej Robaczewski zapytał czy sąd przywracając dyrektora GOK do pracy zasądził odszko-

dowanie, jeśli tak to w jakiej wysokości. Wójt odpowiedział, że jednorazowo jednomiesięczne 

pobory ok. 7.000tys. zł brutto.  

Marek Nowogrodzki powiedział, że na koniec kadencji nie chce podejmować strategicznych 

dla gminy decyzji o zaciągnięciu kredytu długoterminowego aby kolejna rada i następny wójt 

mogły podjąć te decyzje. Poprosił, aby odbyły się szczere rozmowy na temat sytuacji finanso-

wej gminy by można było podjąć mądre decyzje żeby gmina mogła się rozwijać.   

Agnieszka Zabłocka poinformowała o szczegółach programu szczepień przeciw wirusowi bro-

dawczaka. Rozszerzono projekt na uczestników ZIT. Dofinansowanie 85%.  

Poinformowała, że odbyła się kontrola realizacji dofinansowania do zakupu samochodu w OSP 

w Sząbruku.   

Trwa kampania przeznaczenia 1% na organizacje działające na terenie naszej gminy.  

J. Julicka zapytała kiedy Tomaryny zostaną podłączone do kanalizacji. Wójt odpowiedział, że 

w tym roku zostanie wykonany projekt i uzyskane pozwolenie na budowę. Kiedy nastąpi rea-

lizacja nie potrafi odpowiedzieć.  

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że prawomocny wyrok WSA który zapadł w listopadzie 2017 

roku otrzymała 17 stycznia 2018 roku. Znała jego treść i zamierzała przedstawić ją radnym na 

następnej sesji. Zobowiązała  się do przekazywania emailem pism wpływających do rady 

wszystkim radnym.  

Na tym porządek sesji został wyczerpany i Przewodnicząca zamknęła obrady XXXVI zwyczaj-

nej sesji Rady Gminy Gietrzwałd.  

 

Protokołowała 

Elżbieta Bielańska 

 


